
 

  

  

  

  

  
 

  

 
 
 
 
 
 Aan de leden van de gemeenteraad van 

Roosendaal  
 

 

 

 

 

 

 
 
 Contactpersoon : L. Timmers Roosendaal : 8 maart 2022 

 Telefoonnummer : 140165 ons kenmerk :  

 Onderwerp : Stand van zaken openstaande moties en 

toezeggingen jeugd en onderwijs 

bijlage : - 

 
 

 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Aan het einde van de bestuursperiode 2018 – 2022 staan er binnen de portefeuilles jeugd en 
onderwijs nog een aantal moties en toezeggingen open, waarvan ik u graag de laatste stand van 
zaken met u deel. Een deel ervan kan middels deze brief ook definitief worden afgedaan. 

 
Moties  

2019-M32 
 

Borging zorgcontinuïteit 
Verzoekt het college om:  
1. Zo goed mogelijk garant te staan voor de 
zorgcontinuïteit aan onze kinderen en jongeren; 
2. Samen met de partijen, waarmee u werkt aan 
het gekozen scenario, ervoor te zorgen dat de 
kinderen/jongeren, ouders en werknemers zo 
goed mogelijk en eenduidig geïnformeerd worden 
over de vervolgstappen; 
3. Samen met de gemeenteraad een 
voortgangsdebat over dit onderwerp te houden in 
het eerste kwartaal van 2020. In dat debat moet 
ook ruimte zijn om terug te blikken en vooruit te 
kijken; 
4. Tot aan het voortgangsdebat de gemeenteraad 
maandelijks te informeren over de vervolgstappen 
in dit dossier; 
 

Tot en met april 2020 is uw 
raad geregeld op de hoogte 
gehouden middels 
raadsbrieven en 
informatiebijeenkomsten over 
de voortgang in dossier Juzt. 
In april 2020 zijn de laatste 
kinderen op een goede plek 
ondergebracht, sindsdien zijn 
alle jongeren op een goede 
manier opgevangen en 
begeleid. Er zijn geen 
incidenten geweest in 2020 
en 2021.  
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2020-M19 
 

Raadsvoorstel HPO 2020 
Draagt het college op om: 
  
1. In de toekomst gelijktijdig bij raadsvoorstellen 
Huisvesting Programma Onderwijs, zowel de 
reden van toewijzing als ook de reden van 
afwijzing duidelijk te motiveren. 
  
 

In de raadsvoorstellen 
Huisvestings Programma 
Onderwijs wordt bij 
besluitvorming de motivatie 
van toewijzing en afwijzing 
opgenomen.  

2021-M34 
 

Kadernota 2022 - Strategisch huisvestingsplan 
primair en speciaal onderwijs 
Draagt het college op: 
1. Een Strategisch huisvestingsplan primair en 
speciaal onderwijs op te stellen voor zowel het 
lopend als aankomend jaar; 
2. Indien het proces om te komen tot 
doordecentralisatie van huisvesting primair 
onderwijs niet voor 1 oktober 2021 heeft geleid tot 
een voorstel tot doordecentralisatie; een meerjarig 
Strategisch huisvestingsplan primair en speciaal 
onderwijs aan de raad aan te bieden voor 1 
december 2021; 

 

Voor 2021 en 2022 is een 
strategisch huisvestingsplan 
opgesteld en middels de 
toekenningen van de HPO’s 
2020, 2021 en 2022 in 
uitvoering gebracht. Het 
meerjarig huisvestingsplan 
wordt in combinatie met het 
strategisch huisvestingsplan 
2023 voorbereid. Met 
verwijzing naar deze 
voorbereiding en motie 2021-
M96 stel ik voor deze motie 
af te doen.  

2021-M44 
 

Betrek de jeugd bij haar agenda 
Draagt het college op: 
1. Om bij iedere actualisatie van de Roosendaalse 
jeugdagenda kinderen en jongeren actief te 
betrekken en ervoor te zorgen dat hun wensen en 
meningen nadrukkelijk terug te lezen zijn in de 
jeugdagenda; 
2. Ervoor te zorgen dat de betrokken kinderen en 
jongeren een goede afspiegeling zijn van de 
Roosendaalse jeugd. 
 

De jongerenraad is bij de 
presentatie van de 
jeugdagenda actief 
betrokken en in de volgende 
bijstellingen van de 
jeugdagenda in 2022 en 
verder zal naast de 
betrokken professionele 
partijen ook de 
Roosendaalse jeugd worden 
betrokken.  

2021-M51 
 

Gebruik maken van de Kwikstart app 
Verzoekt het college: 
1. Om op een zo’n kort mogelijke termijn relevante 
lokale informatie aan te leveren aan de Kwikstart 
app/website;  
2. Actief naar jongeren te communiceren over 
deze vernieuwde Kwikstart app/website en het 
gebruik daarvan; 
3. Tevens in communicatie naar scholen, 
organisaties die met jongeren werken en andere 
relevante partijen aandacht te schenken aan de 
Kwikstart app/website en het gebruik daarvan; 
4. De raad voor het einde van het kalenderjaar te 
informeren over de voortgang. 
 

De kwikstartapp is inmiddels 
in gebruik genomen voor 
Roosendaal, gevuld met de 
lokale relevante informatie en 
wordt voortdurend 
aangevuld. 
De raad is tijdens de laatste 
raadsvergadering van 
december 2021 én in februari 
jl. middels een raadsbrief 
geïnformeerd over de 
voortgang. 
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2021-M60 
 

Inzicht besteding extra gelden jeugdzorg 
Verzoekt het college: 
1. In het voorjaar van 2022, of voor zover mogelijk 
eerder, inzichtelijk te maken op welke wijze het 
voor Roosendaal extra toegezegde bedrag van 
bijna 6 miljoen euro ten behoeve van jeugdzorg in 
andere beleidsterreinen zal worden geïnvesteerd, 
waarvan jeugdigen profiteren.  
 

De extra uitkering vanuit het 
Rijk om de gemeenten te 
compenseren voor de 
tekorten in jeugdzorg wordt 
verwerkt in voorjaarsbrief en 
de begroting. Hierin staat 
beschreven op welke wijze 
de middelen voor jeugd 
worden besteed.  

2021-M95 "Ervaringsdeskundigheid in de jeugdzorg 
verankeren 
Roept het college op :  
1. Bij de uitwerking van de Regiovisie 
Jeugdzorg 2022-2025 het inzetten van 
ervaringsdeskundigen in onderlinge uitwisseling, 
scholing van professionals en in het zorgaanbod 
als waarde op te nemen en te verankeren;  
2. Ervaringsdeskundigheid als instrument bij 
het opstellen van ontwikkeldocumenten en 
inkoopstrategie onder de aandacht te brengen 
binnen de regio WBW;  

De regiovisie is in december 
van 2021 vastgesteld in alle 
colleges van de regio WBW. 
De ontwikkeldocumenten 
worden gedurende de 
beleidsperiode 
vormgegeven, hierin wordt 
per onderwerp beschreven 
op welke wijze 
ervaringsdeskundigheid als 
instrument wordt gebruikt.   

2021-M96 Strategisch Huisvestingsprogramma Primair 
en Speciaal Onderwijs, deel 2 
Verzoekt het college: 
1.Om alsnog zo spoedig mogelijk een traject op te 
starten om een Strategisch 
Huisvestingsprogramma 2023 tot stand te 
brengen en daarbij een meerjarige planning van 
uit te voeren projecten op te nemen. Deze 
strategische doorkijk heeft als doel om te komen 
tot kwalitatief goed geëquipeerde 
schoolgebouwen in het Primair en Speciaal 
Onderwijs; 
2.Deze gereed te hebben vóór 1 september 2022 
waardoor rekening gehouden kan worden met 
bestuurswisseling; 
3.Hierbij gebruik te maken van landelijk 
beschikbare kaderstelling, zoals die bijvoorbeeld 
bij het Kenniscentrum Ruimte OK en input van 
andere lokale organisaties (zoals bijvoorbeeld 
jeugdzorg en buurtzorgorganisaties) en dit alles 
om toe te werken naar moderne en duurzame 
onderwijshuisvesting die aansluit op 
kwaliteitseisen van de huidige tijd en vraag vanuit 
de samenleving, 

Deze motie wordt momenteel 
meegenomen in de 
gesprekken met 
schoolbesturen, het 
uitwerken van het integraal 
huisvestingsplan en een 
nieuwe verordening. 
Gesprekken en 
ontwikkelingen zijn 
momenteel nog bezig, zullen 
conform de motie rondom de 
zomer 2022 een beslag 
hebben.  
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Openstaande toezeggingen 
 

2020-A24 
 

Raadsmededeling 70-2019 Kamerbrief naar een 
betere organisatie jeugdhulp, jeugdbescherming, 
jeugdreclassering 
Wethouder van Ginderen heeft aangegeven de 
suggestie van de VLP-fractie, om te kijken of het 
mogelijk is om een korting te geven op de 
studiekosten voor jeugdwerkers in opleiding (net 
zoals bij PABO-studenten), mee te zullen nemen 
in een van zijn besprekingen op de ministeries in 
Den Haag.  
 

Deze suggestie is 
meegenomen in de 
gesprekken, maar vooralsnog 
niet overgenomen door het 
ministerie. Wel zijn er andere 
initiatieven om medewerkers te 
boeien en te binden. 
 

2021-A10 
 

Jeugdvisie op Wonen West-Brabant-West 
Ten aanzien van door de PvdA-fractie ingebrachte 
aspecten met betrekking tot urgentieverklaringen 
en het sparen van punten alsmede de 
beschikbaarheid van woonvormen, heeft 
wethouder Van Ginderen toegezegd hierover in 
gesprek te zullen gaan met Alwel. 
 
Tevens heeft wethouder Van Ginderen, ook op 
verzoek van de PvdA-fractie, aangegeven nader 
te zullen kijken naar het instrument 
gezinsuitplaatsingen/gezinsopnames.  
 

Gesprekken met Alwel worden 
regelmatig gevoerd, het 
instrument van 
gezinsplaatsingen wordt 
onderzocht in samenwerking 
met de aanbieders. Hiervoor 
zijn nog geen voorzieningen 
beschikbaar.  

2021-A26 
 

Zienswijzen begrotingen 2022- 
Gemeenschappelijke Regelingen 
Wethouder Van Ginderen heeft m.b.t. RBL 
aangegeven de vraag van de VVD-fractie uit te 
zullen zoeken of het technisch mogelijk zou zijn 
om cofinanciering met de gemeente te realiseren 
om gezamenlijk leerlingen terug in de 
schoolbanken te krijgen, mocht dat nodig zijn. 
Hierbij heeft wethouder Van Ginderen 
aangegeven dat dit een punt is wat dan in overleg 
met de scholen en schoolbesturen moet worden 
besproken. De uitkomst hiervan zal wethouder 
van Ginderen dan laten weten.    
 

Vanuit de regionale aanpak en 
de lokale jeugdagenda zijn er 
verschillende initiatieven en 
pilots om jeugdigen binnen 
school te houden of terug te 
laten keren. Deze initiatieven, 
zogenaamde onderwijs-zorg-
arrangementen, worden in 
cofinanciering gerealiseerd.   

2021-A36 
 

Rapport Eigenwijs Transformeren 
Wethouder Van Ginderen heeft toegezegd, dat 
het dashboard heel kort na en misschien nog wel 
net voor het zomerreces in een eerste concept zal 
worden verstrekt aan de raad.  
 

Het dashboard is ontwikkeld 
en in gebruik genomen en in 
najaar 2021 toegankelijk 
gemaakt voor alle raadsleden.  
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2021-A37 
 

Rapport Eigenwijs Transformeren 
Wethouder Van Ginderen heeft, op verzoek van 
de VVD-fractie, aangegeven dat hij een overzicht 
m.b.t. de aantallen en de termijnen t.a.v. hoe lang 
men op wachtlijsten staat, schriftelijk na zal 
zenden.  
 

De aantallen en termijnen zijn 
inmiddels ook opgenomen in 
het dashboard voor 
raadsleden, waardoor actuele 
informatie realtime 
beschikbaar is. 

2021-A50 Eigenwijs Transformeren 
Wethouder Van Ginderen heeft aangegeven dat 
er een themabijeenkomst zal worden 
georganiseerd voor de raad op het moment dat 
het dashboard gereed is. 
 

De themabijeenkomst is 
georganiseerd in 
samenwerking met 
gemeentekas.  
 

2021-A51 
 

Kwikstart-app 
Wethouder Van Ginderen heeft op vraag van de 
fractie van de PvdA , of de wethouder 
voornemens is om de Kwikstart-app van 
informatie te voorzien t.b.v. het gebruik van deze 
app, aangegeven dat hij dit nog even wil 
overleggen met zijn collega’s in de regio en heeft 
toegezegd de raad hierover na volgende week te 
zullen informeren. 
 

De kwikstart app is in 
Roosendaal wel in gebruik 
genomen en bij de andere 
gemeenten onder de aandacht 
gebracht maar vooralsnog zijn 
er geen andere gemeenten in 
WBW die deze app willen 
gebruiken.  

2021-A58 
 

Raadsvoorstel Jeugdagenda 
Wethouder van Ginderen heeft aangegeven dat 
eind 2022 een evaluatie van de Jeugdagenda 
plaats zal vinden 
 

De evaluatie staat gepland 
voor eind 2022.  

2021-A59 Raadsvoorstel Jeugdagenda  
Wethouder Van Ginderen heeft op verzoek van de 
fractie van de VLP aangegeven nog even te 
zullen kijken naar de cijfers in de introtekst m.b.t. 
percentages opleidingsniveaus en dat hij zal 
terugkomen op de vraag of deze cijfers wel/niet 
kloppen.   
 
Wethouder Van Ginderen kijkt, op vraag van de 
fractie van GroenLinks, nog even na waarom 
Rotterdam genoemd is. Ook kijkt hij na wat de 
afspraken/stand van zaken omtrent de Gelijke 
Kansen Alliantie zijn.  

De tekst en cijfers bleken in 
het oorspronkelijke rapport 
inderdaad een vertekening 
weer te geven en zijn 
aangepast. De voortgang van 
de jeugdagenda en gelijke 
kansen alliantie worden in 
periodieke evaluaties gedeeld 
met de raad.  

  



  
  

bladaanduiding : 6/6 

  
 

2021-A60 Interpellatie doordecentralisatie 
onderwijshuisvesting_HPO 
Wethouder van Ginderen heeft ter vergadering 
aangegeven, dat de onderhandelingen over de 
doordecentralisatie Primair Onderwijs 4 oktober jl. 
definitief tot een einde zijn gekomen. De 
doordecentralisatie van de onderwijshuisvesting in 
het Primair Onderwijs vindt geen doorgang. Dit 
betekent dat de gemeente op conventionele wijze 
uitvoering zal blijven geven aan haar 
verantwoordelijkheid m.b.t. de 
onderwijshuisvesting van het primair onderwijs in 
de gemeente. De gespreken over het HPO zijn 
enkele weken geleden opgestart. Volgende week 
volgt er nog een gesprek. Afhankelijk van de 
uitkomsten van dat gesprek verwacht wethouder 
Van Ginderen op korte termijn een voorstel voor 
een HPO aan de raad aan te kunnen bieden. 
Wethouder Van Ginderen zal de raad in een brief 
berichten over de uitkomsten van het gesprek. 
 

Het HPO 2022 is evenals de 
HPO’s voor 2020 en 2021 
inmiddels vastgesteld door 
college en raad. Momenteel 
wordt hier in samenwerking 
tussen gemeente en 
schoolbesturen uitvoering aan 
gegeven.  
 

 
Samenvattend kom ik in een later stadium nog terug op een aantal moties en toezeggingen en 
stel ik voor de moties 2019-M32, 2020-M19, 2021-M34, 2021-M44, 2021-M51, 2021-M60 af te 
doen. De acties 2020-A24, 2021-36, 2021-A37, 2021-A50, 2021-A51, 2021-A59 en 2021-A60 
beschouw ik als afgedaan. 
 
Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 

 
René van Ginderen 
Wethouder Jeugd  

 
 


